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Övriga 
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§ 1  
Mötet öppnas 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§ 2  
Utseende av protokolljusterare 
Beslutas att utse Agneta Herlitz att tillsammans med ordförande justera protokollet. 

§ 3  
Godkännande av föredragningslista 
Föredragningslistan godkänns, med tillägg av övrigt ärende gällande träningslägenheten. 

§ 4  
Anmälan av protokoll 
Bilaga 1 
UN NVS 2024:07: 2024-11-12 
 

Anmält protokoll läggs till handlingarna. 

§ 5  
Anmälan av beslut 
Bilaga 2a – 2k 
 

Prefektbeslut 

a) Dnr 1-956/2025 Prefektbeslut om tillsättning av PD för arbetsterapeutprogrammet 
 

Ordförandebeslut 

b) 2024:11 Beslut om antagningstal, fristående kurser NVS VT25 
 

Per capsulam 

c) Per capsulam UN NVS 2024-11-21 Fastställande av resursfördelning 2025 
 

Programdirektorbeslut, arbetsterapeutprogrammet 

d) 2024:08 Beslut om fastställande av kursuppdrag 2025 
 

Programdirektorbeslut, fysioterapeutprogrammet 

e) 2024:07 Beslut om fastställande av kursuppdrag 2025 
 

Programdirektorbeslut, kompletterande utbildning för fysioterapeuter med utländsk 
examen från land utanför EU/EES och Schweiz 

f) 2024:04 Beslut om fastställande av kursuppdrag 2025 
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Programdirektorbeslut, kompletterande utbildning av sjuksköterskor med utländsk 
examen från land utanför EU/EES och Schweiz 

g) 2024:03 Beslut om fastställande av kursuppdrag 2025 
 

Programdirektorbeslut, sjuksköterskeprogrammet 

h) 2024:16 Beslut kring budget 2024 
i) 2024:17 Beslut om fastställande av kursuppdrag 2025 

 
Programdirektorbeslut, specialistsjuksköterskeprogrammen 

j) 2024:13 Beslut om revidering av kursplaner NVS VT25 
k) 2024:15 Beslut om fastställande av kursuppdrag 2025 

 

Beslut fattade på delegation anmäldes och lades till handlingarna. 

§ 6  
Information om AKA och kommunprojekten 
Anna Carin Wahlberg föredrar ärendet och inleder med att informera om arbetet i den 
arbetsgrupp med representanter från KI, Region Stockholm och de enskilda högskolorna 
som tillsatts av Utbildningsrådet för att se över innehållet i AKA-avtalet samt ta fram ett 
alternativ till benämningen "AKA". Arbete pågår, den 15 januari hålls en planeringsdag där 
detta ska bearbetas noggrant, och kommer därefter tas upp till utbildningsrådet under 
början av 2025. 
 

Vidare informerar Anna-Carin om projektet Samverkan mellan KI och Kommunen, som syftar 
till att implementera en samverkansorganisation mellan KI och kommuner för att säkerställa 
tillgänglig och högkvalitativ VIL/VFU i KI:s utbildningar. Pilottest pågår på nivå 1-3 av 
organisationen, vilket inkluderar fortgående arbete på kursnivå (1), övergripande 
samverkansfrågor (2) samt strategiska samverkansfrågor (3). Presentationen biläggs 
protokollet, bilaga 1. 

§ 7  
Diskussion om återrapportering av utbildningsuppdraget 2024, Effektivt 
resursutnyttjande 
Maria Hagströmer föredrar ärendet och lyfter ett av de prioriterade områdena i 
återrapporteringen av utbildningsuppdraget 2024; effektivt resursutnyttjande. Nämnden 
diskuterade eventuella riskområden för ineffektivt resursutnyttjande, sammanfattning av 
diskussionen biläggs protokollet, bilaga 2. 
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§ 8  
Information om återrapportering av utbildningsuppdraget 2025 
Maria Hagströmer föredrar ärendet och går igenom vilka områden som är aktuella gällande 
återrapportering av utbildningsuppdraget, verksamhetsår 2025. 

§ 9  
På gång i verksamheten - Avnämare 
Föredragande: Tova de Ruvo Lohmann, Region Stockholm, Akademiskt Primärvårdscentrum 

- Mycket fokus på AKA-uppdraget, man kommer se över hur uppdraget är viktat och se 
över handledarkompetenser för att kartlägga behov och säkerställa att alla uppnår 
regionens minimikrav.   

§ 10  
På gång i verksamheten - Studentrepresentant 
Maria Hagströmer informerar om att KI planerar en kampanj för att uppmuntra studenter att 
engagera sig som studentrepresentanter eller studerandeskyddsombud.  

§ 11  
Uppföljning från program NVS 
Information 

Föredragande: Anna Brorsson, Kristina Gottberg, Anna Pettersson, Lise-Lott Rydström 

Arbetsterapeutprogrammet: 

- Överrapportering pågår till ny PD, Eva Lindqvist, som tar över från och med januari 2025. 
- Arbete med ny utbildningsplan fortskrider, planerar för digital hearing med 

vårdverksamheter och avnämare i februari 2025. 
- På senare terminer är det en stor del av studenterna som inte klarat sina examinationer, 

vilket blir väldigt resurskrävande.  
- Förfrågan från lärcentrum om avtal för decentraliserad utbildning har inkommit, hänvisas 

vidare till GVS.  
 

Sjuksköterskeprogrammet: 
- Arbete med ny utbildningsplan fortskrider. 
- Komplext med två pågående utbildningsplaner, nödvändigt med översikt för att kunna 

hantera studentärenden. 
- Värdefull feedback har inkommit till styrgruppen från de arbetsgrupper som ligger under 

Kvalitetsrådet. 
- Lutar åt att man kommer besluta om att endast ha antagning till ett program i och med 

att den nya utbildningsplanen träder i kraft.  
- Planerar för kommande examensceremoni samt terminsstart. 
- Frågan om AI seglar upp i kollegiet i samband med examination, man ser behov av regler 

för tentamen. Det behöver skapas en grund för vad som räknas som fusk.  
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Fysioterapeutprogrammet: 

- Arbete med ny utbildningsplan fortskrider, förslaget till ny utbildningsplan kommer 
presenteras för KU den 16 december.  

- Stött på problem i och med att många studenter inte har klarat sina examinationer. Det 
har skapat svårigheter i planeringen med hänsyn till lärare, lokaler samt stora 
svängningar i VFU-beställningarna. 
 

Kompletterande utbildning för fysioterapeuter med utländsk examen från land utanför 
EU/EES och Schweiz: 

- Har upplevt viss problematik i samband med att studenter haft sin VFU-placering 
utomläns, då man ofta inte har samma upparbetade kontakt med de handledarna.  
 

Specialistsjuksköterskeprogrammen:  

- Arbete med PUGA löper på, anestesisjukvård, intensivvård och onkologisk vård.  
- Förändringsarbete med nya utbildningsplaner fortskrider, Distriktssköterska och Vård av 

äldre.  
- Man kommer se över utformningen av kursen Vetenskaplig teori och metod samt hur 

den är förlagd. 
- Man har haft en trend med en stor andel plagiat. 
- Genomlysning av specialistsjuksköterskeprogrammen pågår inför diskussion om 

eventuella förändringar och framtida behov.  
- Högt söktryck till specialistutbildningarna vid KI.  

§ 12  
Uppföljning av övriga kurser och uppdrag inom NVS 
Föredragande: Susanne Andermo, Helena Salminen, Sofia Vikström 

Uppdragsutbildning:  

- Har fått förfrågan om att hålla preparandkursen HT25 och avdelningen för omvårdnad 
har meddelat sitt intresse för att erbjuda kursen igen.  

- Gällande punkten uppdragsutbildning, som är ett av de prioriterade områdena vid 
återrapporteringen av verksamhetsår 2025, tar Sofia Vikström gärna emot synpunkter 
gällande de uppgifter som ska återrapporteras.  
 

Läkarprogrammet: 

- Utbildningen rullar på bra ur studentperspektiv, men det är fortsatt problem med 
finansieringssystemet. 

- Genomfört stor handledardag tillsammans med regionens handledare. 
 

Fristående kurser: 
- Vid möten för fristående kurs kommer man till våren testa att lägga till en punkt om 

uppdragsutbildning på dagordningen. 
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§ 13  
Uppföljning från arbetsgrupper/kommitté, UN NVS  
Föredragande: Marie Halvorsen, Maria Hagströmer 
 
Internationella kommittén  
- Strävar efter att jobba programöverskridande med partneruniversitet för att studenter 

från olika program ska kunna åka på utbyte tillsammans. 
- Kommit in mycket förfrågningar om samverkan och avtal från andra universitet. 
- Kommande VR-projekt baserat på anslag från IK centralt. 

 
Diskussion om arbetsgrupp för pedagogik, VIL och etik 2025  
- Föreslås att ha ändamålsenliga grupper utifrån de behov som identifieras i 

verksamheten och skriva in dessa som mål i kvalitetsplanen.   
Förslag som diskuterades: 
- Att ta fram en NVS-policy vad gäller AI i lärande och examination.  
- Fortsatt kollaborativt lärande inom såväl pedagogik som etik, bra med rutin där man 

bjuder in varandra till aktiviteter.  
- Förslag om arbetsgrupp för IPL, se över förutsättningar, former och progression. 
- Etik - hålla dokumentet om studentuppsatser och etik uppdaterat. 
- Etikgruppen planerar ett öppet seminarium med Lisa Norberg om registeranmälningar, 

den 19 februari 2025 kl. 13.00. Separat inbjudan kommer. 

§ 14  
Information från GUA 
Hela resursfördelningen har nu kommit till institutionen, inklusive forskningsmedel baserat 
på utbildningsprestationer. De institutioner som har ett högre kursuppdrag får lite extra i 
forskningsspåret, vilket kommer kompensera det faktum att samtliga program på NVS, utom 
KUSSK och SKUFF, tilldelades ca 3,5% mindre i HÅP-ersättning 2025. Medlen ska användas i 
utbildningens genomförande. 

§ 15  
Övriga ärenden 
Carina Georg lyfter frågan om träningslägenheten, där det uppstått problem med förvaring 
av simuleringsdockan. Kommer ses över hur man ska lösa det på bästa sätt.  

§ 16  
Mötet avslutas 
Ordförande tackar för i år och avslutar mötet. Nästkommande möte den 5 februari 2025 
planeras att hållas på plats, Campus Flemingsberg. 
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Vid protokollet 

Linda Schöldberg 

Justeras Justeras 

Maria Hagströmer Agneta Herlitz 



Samverkan KI och Stockholms kommuner

Anna Carin Wahlberg

RVKR
24-12-09

Bilaga 1



Innehåll

• Uppdatering av vad som genomförts 2024

• Tänkt fortsatt arbete 2025
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Syfte med projektet

• Syfte med projektet är att implementera en samverkansorganisation 
mellan KI och kommuner för att säkra en tillgänglig högkvalitativ 
VIL/VFU i KI:s utbildningar. 
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Samverkansorganisation
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• Nivå 4 Karolinska Institutet ledning 
- Kommunledning

• Nivå 3 Karolinska Institutets Kommitté för utbildning på grund- och avancerad nivå
 – Kommuners förvaltningsledningar

• Nivå 2 
Karolinska Institutets program och institutionsnivå

 - Kommuners centrala verksamhetsnivåer/Akademiska Noder

Karolinska Institutets kursnivå 
- Kommuners verksamhetsnivåer med enskilda aktörer i kommunal/privat regi• Nivå 1 



Samverkan KI och Stockholm Stad/Huddinge 
kommun 2024 – pilottest av organisationen
• Nivå 1 – pågående

• Nivå 2 – Ledamöter utsedda. 
Genomförda möten: 6/5 (KI), 24/9 (Stockholms stad), 19/11 (Huddinge)

• Nivå 3 – Ledamöter utsedda. 
Genomförda möten: 21/5, 23/9. Planeras för nytt möte tidig vår 2025

• Nivå 4 – Rektorsråd för samverkan på KI tillsatt 1/12
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Nivå 2 – övergripande samverkansfrågor
Karolinska Institutets program och institutionsnivå - Kommuners centrala 
verksamhetsnivåer/Akademiska Noder

• Deltagare från
psykologprogrammet, logopedprogrammet, sjuksköterskeprogrammet, 
specialistsjuksköterskeprogrammen, läkarprogrammet, Utbildning och Lärande (UoL), 
KI,  samt representanter från Sthlms stad och Huddinge kommun

• Agenda senaste mötet 19 november i Huddinge kommun
- Former för framtida möten, ordförande från respektive organisation, förmöten, 

fysiska/digitala möten
- Kompetensstegar Stockholm stad och Huddinge kommun
- Studentmottagande Stockholm stad och Huddinge kommun
- Placeringsportalen – nytt placeringsverktyg i Region Stockholm
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Nivå 3 – strategiska samverkansfrågor
Karolinska Institutets Kommitté för utbildning på grundnivå och 
avancerad nivå – Kommuners förvaltningsledningar

• Deltagare
Vicerektor, GUA, direktör för samverkan, psykologprogrammet, Stockholms stad 
(utbildningsförvaltningen, äldreförvaltningen), Huddinge (hälso- och sjukvården, 
elevhälsan)

• Agenda 23 september KI
- Presentation av respektive organisation
- Erfarenheter från den särskilda satsningen på pedagogisk kompetensutveckling 

riktad mot kommunal verksamhet UoL, KI
- Fortsatta samverkansfrågor, nästa möte
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2025

Fråga att ta med er inför nästa år

Hur skulle ni som regionalt vårdkompetensråd, region och enskilda 
lärosäten vilja knyta er till denna samverkansorganisation?
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Maria Hagströmer 12/12/2024

Ineffektivt resursutnyttjande

SUSANNE ANDERMO 12/12/24 8�41AM

Se över och prioritera arbetsuppgifter 
så att oviktiga uppgifter 
minskas/stoppas från början

0 0

SUSANNE ANDERMO 12/12/24 8�44AM

Se över att kompetens används på rätt sätt. 
T ex att lärare har relevanta arbetsuppgifter, 
som passar deras kompetens 

0 0

SOFIA VIKSTRÖM 12/12/24 8�48AM

Pedagogiken -ej studentcentrerat
Vi talar om kollaborativt lärande men saknar 
tillit till t ex peer-feedback studenter emellan

0 1

Sofia Vikström 12/12/24 8�52AM

Brist på pedagogisk kompetens hos lärare, 
kursansvariga och examinator kan bidra till negativt 
resursutnyttjande! 

NINA BRODIN 12/12/24 8�49AM

Arbete i stuprör avseende lokaler och 
pedagogik med för lite kommunikation 
Leder till merarbete med planering, 
lokalbokning, pedagogiska insatser mm. 
Innefattar även tex tentamensservice.

0 0

SUSANNE ANDERMO 12/12/24 8�50AM

Kurser med samma/liknande 
innehåll samordnas inte, vilket är 
ineffektivt. Kan vi samarbete mer? 

0 0

SOFIA VIKSTRÖM 12/12/24 8�51AM

Återrapporteringen på 
en gemensam arbetsyta
Att skapa återrapporteringen kräver 
mycket formuleringsgranskningar 

Bilaga 2

http://mozart-internal.wallwisher.net/mariahagstromer2
https://ki.padlet.org/mariahagstromer2/ineffektivt-resursutnyttjande-frqycw2f9yzc1nx1
http://mozart-internal.wallwisher.net/suande
https://ki.padlet.org/mariahagstromer2/ineffektivt-resursutnyttjande-frqycw2f9yzc1nx1/wish/4b3zaM7YVX81Z2j7
http://mozart-internal.wallwisher.net/suande
https://ki.padlet.org/mariahagstromer2/ineffektivt-resursutnyttjande-frqycw2f9yzc1nx1/wish/lkROZP52JGqXWjMg
http://mozart-internal.wallwisher.net/sofiavikstrom
http://mozart-internal.wallwisher.net/sofiavikstrom
https://ki.padlet.org/mariahagstromer2/ineffektivt-resursutnyttjande-frqycw2f9yzc1nx1/wish/E1P8aX0RNlmqawA9
https://ki.padlet.org/mariahagstromer2/ineffektivt-resursutnyttjande-frqycw2f9yzc1nx1/wish/E1P8aX0RNlmqawA9
https://ki.padlet.org/mariahagstromer2/ineffektivt-resursutnyttjande-frqycw2f9yzc1nx1/wish/E1P8aX0RNl2wawA9
http://mozart-internal.wallwisher.net/suande
https://ki.padlet.org/mariahagstromer2/ineffektivt-resursutnyttjande-frqycw2f9yzc1nx1/wish/Ae2Rav54evA0Wnz4
http://mozart-internal.wallwisher.net/sofiavikstrom
https://ki.padlet.org/mariahagstromer2/ineffektivt-resursutnyttjande-frqycw2f9yzc1nx1/wish/94PGWnBjqRjBWLRV


och samordning på �era olika nivåer.
Vi förordar istället en gemensamarbetsyta 
där alla Programansvariga kan lägga in svar 
på frågor  och se varandras. Därmed 
inspireras av varandras svar, justera och 
lära av varandra för nästkommade år.

0 0

SOFIA VIKSTRÖM 12/12/24 8�56AM

Tomma lokaler - resursslöseri
Att ha tomma lokaler är resursslöseri. Skulle vi 
kunna bjuda in tex pensionärsorganisationer. 
Tex har Studierektorsenheten på APC tidigare 
kunnat hyra lokal  på ANA 23 för sina 
samverkansmöten.  Även haft APC kurser här 
för ST-läkare.  Kunde  Cafeet drivas av 
dagverksamhet/arbetsträning inom 
funktionshinderområdet? 
Även PRO el patientföreningar 
kunde mötas här. 

0 0

SUPERGRUPPEN 12/12/24 8�56AM

Exempel risk för ineffektivt resursutnyttjande
Schema och andra 
sällanuppgifter. Vem gör det bäst?
Samverkan kring IPL och 
gemensamma perspektiv?
Balansen mellan forskning och 
undervisning utifrån karriär och behov 
(forskning värderas högre, undervisning 
på grundnivå värderas lägre). 
Slottider för lokaler inet ändamålsenliga.

0 0

SOFIA VIKSTRÖM 12/12/24 8�57AM

Tentamensservice fungerar inte optimalt
Skulle behöva optimera tentamensservice 
funktionerna så att det möter programmens 
behov och inte är så ruskigt dyrt!

0 0

SOFIA VIKSTRÖM 12/12/24 9�08AM

PUGA borde 
En översyn av PUG för 
specialistprogrammen, möjligt att  ha en 
övergripande utvärdering vart 8:de år för 
samtliga program och programspeci�ka 
utvärderingar på rullande schema vart  8 år.

http://mozart-internal.wallwisher.net/sofiavikstrom
https://ki.padlet.org/mariahagstromer2/ineffektivt-resursutnyttjande-frqycw2f9yzc1nx1/wish/LNV1Q7eJ7Yv3Wmq3
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ANNA MALMBORG 12/12/24 9�56AM

Utbildningskansliet
Vi arbetar väl mycket i stuprör, det �nns många 
arbetsuppgifter där vi skulle kunna utnyttja 
våra kompetenser mer effektivt. Vi ser också 
att vi utför arbetsuppgifter så som "vi alltid har 
g jort dem". Det �nns således ett behov av att 
utreda huruvida delar av de rutinuppgifter vi 
gör kontinuerligt kan göras på ett mer effektivt 
sätt.
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